
Vodnikova domačija, Štalca in podrtija

Pridobitev z »okraskom«
Morda se boste vprašali, kako je ta prispevek

zašel na mladinsko stran. Redni bralci Javne tri-
bune se verjetno še spomnite, da smo lansko
leto v marcu mesecu imeli tri kantavtorske ve-
čere v paviljonu ob Vodnikovi domačiji. Bili so to
prvi poskusi CIDMŠ. da bi dvorana zaživela
vsako sredo zvečer. Le upamo lahko. da si bomo
kadrovsko in finančno opomogli in nadaljevali s
klubskimi večeri. Vam, Siškarjem, ne sme biti v
ponos, da prijeten prostor za manjše prireditve
ob večerih sameva in le redki so trenutki, ko v
njem teče kultuml program. Pa tako tarnamo, da
ni prostorov!

Že veste?
Od 3. oktobra 1985 jeob Vodnikovi domačiji odprt

prijeten lokal, ki ga je družina Vincek imenovala
Štalca. In zakaj Štalca? V Vodnikovih časih so bili ti
prostori gospodarsko poslopje — štala in na vrtiu
senik. Še preden je lokal dobil svojo današnjopodo-
bo, si je lastnik prizadeval poiskati mu ustrezno ime.
Notranjost (pridite in si oglejte) in ime se skladno
ujemata z Vodnikovo domačijo. Prijetno vzdušje s
svojoprijaznostjošepopestrijolastnica Nadja, mož

- Peter in sin Samo. Ob postrežbi pizze Štalca, Pri-
morke, Vodnik.Zmajček, toplem sendviču, cocktailu
Štalca in zanimivem klepetu vam čas hitro mine.
Domačnost in prijaznost vas vedno znova vabita
nazaj. V toplejših mesecih bomo lahko posedali na
vrtu in naš pogled bo uprt na Vodnikovo domačijo.

Vendar še vedno ostaja nerešen problem stare
podrtije ob Štalci, katere lastnik ne kaže interesa po
obnovi. Čeprav so bile ponujene že marsikatere va-
riante, so vse prošnje naletele na gluha ušesa.
Lahko si mislite, kakšni so občutki tistih (tudi tujih tu-
ristov), ki si pridejo ogledat zgodovinsko rojstno hišo
Valentina Vodnika.

Res ni nobene službe, organa, da bi rešili ta pro-
blem? Se bomo še vnaprej dogovarjali, pogovarjali,
obljubljali? Upajmo, da ne. Naj s tem prispevkom
mladi opozorimo na naš kulturni hram in na nelep
okrasek v obliki podrtije. Le upajmo, da bomo kmalu
lahko objavili članka z naslavoma:

Prijetni večeri v paviljonu,
Problem podrtije je rešen.
Veseli bomo tudi vaših odzivov in mnenj na ta čla-
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